
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Geachte lezer, 

 

De afgelopen tweeënhalf jaar bent u meerdere malen geïnformeerd over de voortgang 

van het herstelprogramma “De tijd zal het leren”, onze gemeentelijke aanpak in het 

kader van het Nationaal Programma Onderwijs (NPO). In de brief van 28 september 

2022 hebben we uitgebreid de voortgang toegelicht. Daarbij hebben we aangegeven 

dat er sprake is van budgettaire speelruimte. In april 2023 hebben we tijdens een 

meningvormende raadssessie mogelijkheden besproken voor het inzetten van de 

resterende middelen, passend bij het doel van dit herstelprogramma: maatregelen 

uitvoeren om leer- en ontwikkelingsachterstanden als gevolg van de coronapandemie 

weg te werken. Met deze brief willen we informeren over de uiteindelijke keuzes die 

gemaakt zijn en wat onze route is richting afsluiting van dit herstelprogramma. 

 

Tijdens de raadssessie in april is als kader meegegeven dat er gekozen kan worden 

tussen inzet van de middelen in een wat groter project of gespreide inzet in meerdere 

initiatieven en activiteiten. Ook de keuze om in een of meer nieuwe activiteiten of juist 

in reeds bestaande activiteiten te investeren is besproken. Daarbij is aangegeven dat 

het doel/streven is om de uitvoering te realiseren in schooljaar 2023-2024. 

 

Als voorbeeld van een groot project is het starten van High Dosage Tutoring (HDT) in 

het voortgezet onderwijs genoemd. In de raadssessie bleek echter zeer beperkt 

draagvlak voor deze keuze voor dit project, met name vanwege de verhouding tussen 

kosten en het bereik. 
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Volgvel 1 

 

Een volgende optie die voorgelegd is, betreft het initiëren van enkele andere 

activiteiten in het voortgezet onderwijs. Reden waarom we nadrukkelijk het voortgezet 

onderwijs hebben genoemd, is dat de leeftijdsgroep 12-18 wat minder aan bod is 

gekomen in de bestaande plannen. 

 

Drie zaken zijn hier specifiek genoemd en konden ook op de nodige instemming 

vanuit uw raad rekenen: 

- Plan voor uitrol brugfunctionaris in het voortgezet onderwijs. 

- Plan voor uitrol schoolontbijt in het voortgezet onderwijs. 

- Sportimpuls in het voortgezet onderwijs middels extra geld voor de Topsport 

skillboxen, de beweegpleinen (beide al eerder toegezegd) en ShuffleSports. 

 

Ook zijn enkele opties verkend om een (een deel van) het beschikbare budget te 

investeren in planontwikkeling op terreinen die om een andere nieuwe aanpak vragen. 

Twee specifieke activiteiten die hier deels mee te maken hebben, werden veelvuldig 

genoemd: het project New@home, het maatjesproject voor de ISK en 

huiswerkbegeleiding. 

 

Op basis van de sessie en in overleg met de uitvoerders in het veld hebben we gekozen 

om een ruim aantal activiteiten voor het schooljaar 2023-2024 van extra budget te 

voorzien. Het betreft de genoemde huiswerkbegeleiding en het maatjesproject 

New@home op de ISK. Ook wordt er dit schooljaar met een soortgelijk programma 

gestart in het praktijkonderwijs: Kansen in Praktijk Onderwijs (KIPO). Daarnaast zijn 

er middelen toegevoegd aan het Nijntje-beweegdiploma, de topsport skillboxen, de 

uitdagende en beweegvriendelijke schoolpleinen en aan ShuffleSports, zodat bij al 

deze activiteiten het bereik nog verder vergroot wordt. We voegen ook een klein 

bedrag toe aan de vakantieactiviteiten zodat deze tot en met de zomervakantie 2024 

zijn geborgd. En de wens om middelen voor het schoolontbijt in het voortgezet 

onderwijs uit te rollen is meegenomen. Er wordt nog extra geïnvesteerd in enkele 

trajecten gericht op het welbevinden van onze jeugd. Het betreft een uitbreiding van 

het aanbod Druk & Dwars, van Bounce en verlenging van het traject zorg voor 

leerlingen op het SBO. En tot slot gebruiken we een deel van de NPO-middelen om de 

pilot voor het versterken van de toeleiding tot vve in de Indische Buurt en de Hoogte 

(Kansrijk in de wijk) op te starten. 

 

De verdere doorontwikkeling van de Brugfunctionaris gaat ook door. Echter, hiervoor 

zijn vanuit andere financieringsbronnen voldoende middelen beschikbaar. We zullen 

daarom verder geen NPO-middelen hiervoor inzetten. Omdat ook voor de Verlengde 

Schooldag voldoende middelen beschikbaar zijn uit andere financieringsbronnen, 

zullen we een deel van de hiervoor beoogde NPO-middelen in de loop van het 

schooljaar inzetten voor het goed kunnen afronden, dan wel het structureel kunnen 

inbedden van alle andere onderdelen van ons herstelprogramma. 

 

 

 

 

 

 

 



Volgvel 2 

 

In het bijgevoegde uitvoeringsplan 3.0 zijn de genoemde aanpassingen verwerkt. Zoals 

aangegeven streven we ernaar om in de zomer van 2024 het grootste deel van onze 

activiteiten afgerond te hebben. Mocht het nodig zijn, dan kan het laatste deel van de 

beschikbare middelen nog tot 31 juli 2025 ingezet worden. 

 

Wij vertrouwen erop u met deze informatie voldoende te hebben geïnformeerd. 

 

Met vriendelijke groet, 

burgemeester en wethouders van Groningen, 

 

 

 

burgemeester,     secretaris, 

Koen Schuiling    Christien Bronda 

 

 

Deze brief is elektronisch aangemaakt en daarom niet ondertekend. 

 

 

 


